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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐10‐04 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
F6 lagade ärtsoppa igår och serverade den idag vilket var en ny strategi som eventuellt kan vara 

smidig. Speciellt om man är på sexmästerikalas dagen innan och inte vill gå upp tidigt, vilket de 

var. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
DP  har  som  vanligt  anordnat  en  DuP  och  planerar  inför  nästa.  De  planerar  också  sitt 

20: års jubileum i läsperiod 3. I övrigt så tar de det fortfarande lugnt efter nollningen. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
NollK planerar sin omsits som de skall ha nästa vecka. De är nästan klara med utvärderingarna 

av nollningen och de har även varit på utvärdering i MOS. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har ikväll BSD i HA1. De berättar också att kursutvärderingssystemet kommer att utvecklas 

och förmodligen bli webbaserat. Hannes har också haft ett möte med lokalgruppen. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har sitt fockör på lördag. De försöker också deala med A6, som har ett trasigt flipper som 

de inte kan laga, för att antingen få ställa ut där nere eller byta mot ett fungerande flipper. 
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§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
  Farm har inte gjort så mycket den senaste veckan. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Som de flesta förhoppningsvis märkt så har det varit sektionsmöte. Trots att mötet behandlade 

budgeten så blev det rekordkort. 

§ 9  BRON PÅ VÅNING 8 
Det konstateras att det fortfarande går att komma ut på våning 8 eftersom Huset endast  låst 

hissdörren och lämnat trapphuset olåst. 

§ 10  PARTYTÄLTET 
Vi bestämmer att hyrpriset för sektionens partytält skall vara ca 10 % av inköpspriset. Däremot 

så  skall  vi  ta  en  ordentlig  deposition  eftersom  vi  blir  tvungna  att  köpa  ett  nytt  om  något 

försvinner eller går sönder. Axelsson kollar upp vad tältet kostade när det köptes in. 

§ 11  SEKTIONSMÖTET 
Vi är glada över att vi fick  igenom budgeten  i sin helhet. Att vår proposition  inte gick  igenom 

gör inget då Sektionsmötet klargjorde sin syn på hur Stadgan skall tolkas vilket i princip innebär 

samma möjligeter. Det enda som var negativt var att det var lite väl lite folk där. 

§ 12  GFK 
Det har kommit ut ett förslag från vSO om att ombilda GFK i två nya utskott, Nöjeslivsutskottet 

(NU) och Gasquekommittén (GK), för att förbättra festverksamheten på Chalmers. Förslaget vill 

också att alla  sektioner  skall  ansvara  för  var  sitt  större arrangemang om 1‐3 dagar  samt  att 

Chalmers pubar  skall  samarbeta om öppettider  för att behålla gästerna på området.  I NU  så 

skall det  sitta  representanter  från  sektionsstyrelserna  för  att bättre  kunna  representera  alla 

föreningar och kommittéer. Sexmästarna sitter kvar i GK. 

Vi är i stort sett positiva till förslaget men tycker inte att större aktiviteter skall tvingas fram då 

de i så fall kommer hålla låg kvalitet. Vi vill också påpeka att ett stort problem med framför allt 

Gasquen är Svea,  som  inte  spelar den musik  som de av arrangörerna blir  tillbedda att  spela 

vilket resulterar i många besvikna gäster på kalas med uttalade musikteman. 

§ 13  NYCKLAR 
Jakob vill ha  in en  lista över vilka nycklar som alla  sektionsaktiva har  för att en gång  för alla 

kunna reda ut var alla nycklar finns. 

§ 14  ~ 
Efter vissa stridigheter så bestäms att sektionens slang, Tilde,  får bo  i överskåpet till den nya 

frysen. 
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Beslut: Att Tilde får bo i frysens överskåp. 

§ 15  SOPTUNNAN 
Soptunnan i Styretrummet är överfull och borde tömmas så vi bestämmer att Johan Hillergren 

skall tömma den i samband med varje styretmöte. 

Beslut: Att Johan Hillergren i samband med varje styretmöte skall tömma soptunnan som finns 

i Styretrummet. 

§ 16  KORT TILL SARA 
Vi vill göra ett kort att  skicka  till Sara. Vi vill  ta kortet  i DP‐grottan  för att kunna  skriva  ”när 

katten är borta så dansar råttorna på borden”. Hiller skall fråga Sissel om hon kan släppa in oss. 

Kortet kan dessutom användas som julkort. 

§ 17  BANDARTJOBANG 
Alla kollar upp vilka dagar  i nästa  läsperiod  som de  inte kan  så bestämmer vi ett datum  för 

Bandartjobanget nästa vecka. 

§ 18  FANAN 
Vi  vill  ha  fler  förslag  på  fanor  så  att  vi  kan  bestämma  en  på  nästa  sektionsmöte.  För  att 

motivera folk så tänker vi dela ut ett presentkort på Cremona till den som gjort det vinnande 

bidraget. 

§ 19  SPAM 
  Trotts att några tycker motsatsen så är Styrets åsikt att det är för lite mail på vår maillista. 

§ 20  KUNDVAGNAR 
Kundvagnarna med porslin borde  flyttas. Hiller  skall  kolla om  Jakob  kan  följa med KU ut  till 

Härryda på söndag för att lämna tillbaka porslinet. 

§ 21  INVAL SNF 
Hannes skall prata mer med de sökande för att se om de kan bestämma sig för vilka poster de 

söker. De får sedan komma och pressentera sig på ett styretmöte så att vi kan välja in dem. 

§ 22  KORT TILL FOCUS 
DP tycker att det är farligt att låna ut kort då deras kort har access till en massa andra ställen 

också. Det upplyses då om att det eventuellt är möjligt att sätta olika kod till olika dörrar. DP 

skall undersöka saken då det skulle lösa deras problem. 
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§ 23  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte är den 11:e oktober. 

§ 24  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


